



Invitation Quotation

Reference No: QR-ARD-KUK-LOG-26-022

المرجع رقم: QR-ARD-KUK-LOG-26-022

Invitation letter for Quotation

دعوة لتقديم عرض سعر

Date: 09/April/2026

التاريخ: 09/نيسان/2026

To: All Prospective Suppliers

إلى: جميع الموردين المحتملين

Dear Sir/Madam,
السيد/السيدة المحترم/المحترمة،

The Iraqi Ashuor Foundation for Relief and Development (ARD) is a registered non-governmental organization established to meet the urgent needs of communities across the western and southern governorates of Iraq (Anbar, Salah al-Din, Ninawa, Kirkuk, Basra, Babil, and Baghdad).

مؤسسة اشور العراقية للغاثة والتنمية هي منظمة غير حكومية مسجلة، تم تأسيسها لتلبية الاحتياجات العاجلة للمجتمعات في محافظات العراق الغربية والجنوبية (الأنبار، صلاح الدين، نينوى، كركوك، البصرة، بابل، وبغداد).

ARD was founded following years of crises affecting these areas including security incidents, wars, displacement, and widespread IDPs which have resulted in significant social and economic hardships for affected populations.

تم تأسيس منظمة اشور العراقية للغاثة والتنمية بعد سنوات من الأزمات التي أثرت على هذه المناطق، بما في ذلك الحوادث الأمنية، الحروب، النزوح، وانتشار النازحين داخلياً، مما أدى إلى صعوبات اجتماعية واقتصادية كبيرة للسكان المتضررين.

ARD is seeking qualified suppliers to submit quotations for Standard Operational Consumables & Support Services across all Iraqi governorates.

منظمة أشور تبحث عن موردين مؤهلين لتقديم عروض أسعار خاصة بالمواد الاستهلاكية التشغيلية وخدمات الدعم في جميع محافظات العراق.

The Standard Operational Consumables & Support Services List in all Iraqi Governorates.

قائمة المواد الاستهلاكية التشغيلية القياسية وخدمات الدعم في جميع محافظات العراق.

Ashuor is seeking one or more supplier تسعى مؤسسة آشور إلى اختيار مورّد واحد أو أكثر	Quotation Information معلومات عرض السعر
Date of Quotation: تاريخ عرض السعر	12/April/ 2026 12/ نيسان / 2026
Deadline for submission of Quotation: الموعد النهائي لتقديم عرض السعر	23/April/2026 23/نيسان/2026
Quotation Reference Number: رقم مرجع عرض السعر	QR-ARD-KUK-LOG-26-022



Invitation Quotation

Submission Instructions:

تعليمات التقديم:

Interested suppliers wishing to participate should contact ARD via:

على الموردین الراغبين بالمشاركة التواصل مع مؤسسة آشور عبر:

- Email: eo@ashuor.org
- البريد الإلكتروني: eo@ashuor.org
- Subject Line: QR-ARD-KUK-LOG-26-022
- عنوان البريد: QR-ARD-KUK-LOG-26-022

Suppliers may submit:

يمكن للموردين تقديم عروضهم عبر:

- A sealed and stamped envelope, delivered to the ARD office, or
ظرف مختوم و مغلق "باحكام" يُسلم إلى مكتب مؤسسة آشور، أو
- A complete quotation package sent via email to the address above.
إرسال حزمة عرض السعر كاملة عبر البريد الإلكتروني إلى العنوان المذكور أعلاه

Office Address Time to receive the quotation (9 AM – 12 PM):

عنوان المكتب — وقت استلام عروض السعر (من 9 صباحاً حتى 12 ظهراً)

House No. C17, Soma City, Kirkuk

سوما ستي ، كركوك, رقم المنزل C17

Logistics Department Contact:

رقم الاتصال بقسم اللوجستيات

+9640777 929 3970



Invitation Quotation

Required Documents and Conditions

الوثائق والشروط المطلوبة

The envelope or email submission must contain the following minimum requirements:

يجب أن يتضمن الظرف أو البريد الإلكتروني المرسل الحد الأدنى من المتطلبات التالية

1. Business Owner ID or Representative ID – Required

هوية صاحب العمل أو هوية الممثل – مطلوب

2. Business Registration Certificate – If available

شهادة تسجيل الشركة – إذا كانت متوفرة

3. Updated Tax Certificate – Required

شهادة ضريبية محدثة – مطلوب

4. Business Bank Account Details – If available but preferable.

تفاصيل الحساب البنكي للشركة – إذا كانت متوفرة ويفضل توفرها

5. Fully completed, signed, and stamped Quotation Form – Required

استمارة عرض السعر مكتملة بالكامل وموقعة ومختومة – مطلوب

6. Sealed and stamped envelope – Required for hard copy submissions

ظرف مغلق ومختوم – مطلوب للتسليم الورقي

7. Quotation validity of at least 3 months – Required

صلاحية عرض السعر لمدة لا تقل عن 3 أشهر – مطلوب

8. Payment will be in IQD – Required

تكون طريقة الدفع بالدينار العراقي – مطلوب

9. Payment will be made after delivery – Required

يتم الدفع بعد التسليم – مطلوب

10. All prices offered for each item must be inclusive of delivery charges to the designated governorates this means:

يجب أن تشمل جميع الأسعار المقدمة لكل مادة تكاليف التوصيل إلى المحافظات المحددة، وهذا يعني:

• Unit prices and total prices must include full delivery costs.

يجب أن تشمل أسعار الوحدات والأسعار الإجمالية جميع تكاليف التوصيل بالكامل



Invitation Quotation

- **No additional delivery fees will be accepted after submission.**

لن تُقبل أي رسوم توصيل إضافية بعد تقديم العرض

- **Delivery to all required governorates must be clearly considered in the quoted prices.**

يجب أن يكون التوصيل إلى جميع المحافظات المطلوبة محسوباً بوضوح ضمن الأسعار المقدمة

- **Offers that don't include the delivery charges for the items will not be considered.**

العروض التي لا تشمل تكاليف التوصيل للمواد لن تؤخذ بنظر الاعتبار

11. Samples for each item in the Request for Quotation (annexed) – If available, for quality evaluation

عينات لكل مادة مذكورة في طلب عرض السعر (المرفق) – إذا كانت متوفرة، لغرض تقييم الجودة

12. Official legal name and full address of the supplier (as per license) – Required

الاسم القانوني الرسمي والعنوان الكامل للمورد (حسب الإجازة) – مطلوب

13. Supplier licenses (trade license, chamber of commerce license) – If available

إجازات المورد (الإجازة التجارية، إجازة غرفة التجارة) – إذا كانت متوفرة

14. Suppliers contact information (telephone and email) – Required

معلومات الاتصال الخاصة بالمورد (رقم الهاتف والبريد الإلكتروني) – مطلوب

15. Name and contact information (email & mobile) of the authorized representative – Required

اسم ومعلومات الاتصال (البريد الإلكتروني ورقم الهاتف) للممثل المخوّل – مطلوب

16. Supplier CV or company profile – If available

السيرة الذاتية للمورد أو ملف الشركة – إذا كان متوفراً